
AGENDA
ouderraad

Basisschool De Sportschool Gentbrugge
Datum | tijd 5/12/2022 20h00

● Aanwezig

Aanwezig: Eva, Boris, Delfien, Annelies, Ward, Lieselot, Siska, Bart, Mathias, Pieter, Liselot

Verontschuldigd: Laurien, Tinneke

Schoolteam: Maarten (Directie), Sarah K0, Ann L2

Voorzi�er: Boris

Notulist: Eva



● Goedkeuring verslag vorige vergadering

De verslagen worden goedgekeurd.

Ouderraad 25/08
Verslag algemene vergadering

Opmerkingen: Tineke zou vanaf januari terug willen haar bijdrage aan de ouderraad opstarten. Dus blijft ze in principe ook lid. Toe te voegen
aan de lijst.

Actiepunten worden verder in dit verslag behandeld.

Financieel

Financieel overzicht wordt toegelicht door Delfien.

● Toelichting bij de inkomsten en uitgaven per schooljaar.
● De ouderraad maakt elk jaar wat winst en wil dit terug investeren in de schoolwerking. Dit jaar werd al een bolderkar

aangekocht. Andere zaken zijn nog mogelijk. Sinds vorig jaar wordt ook al ondersteuning gegeven aan extra sportactiviteiten.
Zowel voor de bijdrage voor het sintfeest, lentefeest en bv. voor de bib kan nog extra budget vrijgemaakt worden.

Ouderraad wil het eindbudget gelijk houden en de ‘winst’ direct inze�en het volgende schooljaar. Alle leden van de ouderraad gaan akkoord
met dit principe. Het schoolteam bespreekt wat ze nog kunnen aankopen.

Schoolontbijt ging dit jaar niet door. Het is wel de bedoeling om dat volgend jaar terug op te nemen, mogelijks wel onder een andere formule.

https://docs.google.com/document/d/1K54kfHc73bEWfWQic5ZTX01vIYb1p0jJ/edit?usp=sharing&ouid=114856649920174390107&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1WG3oBbvWM6s7aadhkVWlwnrYZL0_54-oFZj7o2KfWR0/edit?usp=sharing


Agendapunten

1. Mededelingen vanuit school:

- Vraag tot optrekken bijdrage Sint -> Werd opgetrokken dit jaar.
- Leerlingenraad 24/10: Vragen/onderwerpen vanuit de verschillende klassen:

- L1: gezonde tussendoortjes, zand gooien in de zandbak doen we niet, er verdwijnen pokemonkaarten.
- L2: er zijn kinderen die met bolsters gooien, Jongenstoile�en zijn vuil, wees beleefd en lief, fruit wordt in de vuilbak

gegooid
- L3: afspraken groene ma�en, schommelwens
- L4: stenen aan de klimmuur zi�en los, grote stenen aan zandbak worden losgemaakt, afspraken groene ma�en.
- L5: Groene ma�en, verjaardag traktaties in de klas opeten, kan studie vroeger starten?, kunnen kleuters langs hekkentje

opgehaald worden. Steppen op speelplaats, te weinige plaats, vuile toile�en
- L6: l nieuwe lijst voor wie waar en wanneer mag spelen, toile�en zijn vuil en verstopt, wie alleen komt - komt direct

binnen, gezonde tussendoortjes, wie alleen naar huis gaat laat het noteren in de agenda, er verdwijnen zaken uit de klas.

2. Mededelingen vanuit de Schoolraad

Twee nieuwe leden vanuit de ouderraad: Annelies en Lieselot
Agendapunten:

- Aantal leerlingen
- Lestijdenpakket
- Kato is er bijgekomen om zorg te geven. Wordt ingeschakeld in de achterstallige zorguren. Is voltijds aan de slag.

Mr. Yannick blijft L6 doen tot Juf Chantal helemaal terug is.
- Meer inze�en in outdoor learning
- Cognitief sterke leerlingen wordt extra op ingezet.
- Folder werd upgedate -> Via website, infohoekjes op school -> Door sturen naar Maarten.



Punten vanuit de ouderraad voor de schoolraad: voorlopig geen.

3. Vragen vanuit de ouders en varia

Topic Vraag Actiepunten volgende vergadering
Klasouders Is er in elke klas eentje? Nog niet. L5 en L6 is er nog geen.

Hoe betrekken we hen bij de ouderraad werking?
- bevraging voorafgaand aan de ouderraad. Bredere input.

Bredere participatie.
- Helpende handen via de klasouders opvragen.
- Snelle lastminuut communicatie met ouders
- Delen van foto’s in afgesloten groep.

Doel ouders en schoolteam dichter bij elkaar brengen, bredere
betrokkenheid van ouders bij het schoolgebeuren.

nieuw punt te bespreken 30/1: mailadres aanmaken voor de
klasouders, zodat we alle klasouders kunnen bereiken met 1
adres?

School vraagt mailadressen aan
klasouders om opgenomen te worden in
mailing. Lijst opstellen van elke klas met
klasouder - mailadres - gsm-nummer.
Eva geeft de juiste vraag door aan
Maarten.

Kidsbazaar Terug mogelijk volgend schooljaar?
Het team vindt het concept niet meer up to date.

ideeën:
- Online veiling - dingen om te doen of te delen bv.

workshop bij je thuis, kunstwerkje, … , eventueel
herdenken samen met groep van ‘ontbijt’.

Wordt verder opgenomen.



Ontbijt Meerdere enthousiastelingen die het ontbijt niet willen zien
verdwijnen: Stefanie Bekaert, Froukje, Annelies, …
Er wordt bekeken om een nieuw concept uit te werken die
ontmoeten centraal stelt. Zie verder.

Lege boterhamdozen Is de problematiek aanwezig op de sportschool?
Zoja, wat kunnen we als ouderraad doen?
www.brooddoosnodig.be : sportschool moet zich aanmelden als
hartelijke school, dan kunnen mensen de school kiezen en een
gift doen. (alternatief: via ouderraad rechtstreeks..)

Kan zeker goed zijn om dit in kaart te brengen.
Er kan ook gedacht worden aan een schoolbrede actie.

De school bekijkt of deze problematiek
aanwezig is op school. Op het eerste zicht
is dit niet erg zichtbaar.

Maarten neemt dit op met Stibo en
opvangpersoneel.

Fietsenstallingen Het weghalen van de oude fietsenstallingen heeft gezorgd voor
een tekort.

Maarten kaart dit nog eens aan bij de
Stad.

Vervangingen en
impact op zorg op
school

Er is wat bezorgdheid over de moeilijkheid voor het vinden van
een vervangingen voor L6 en de impact op de zorg in de andere
klassen.

De afwezigheid van juf Chantal wordt opgevangen door meester Yannick.
Vanaf morgen, 28 november, start juf Cato tot eind december (voltijds)
met het opnemen van alle zorguren die door de afwezigheid van juf
Chantal deels niet zijn kunnen doorgaan.

Vanaf 15 december verwachten we juf Véronique terug.

http://www.brooddoosnodig.be


Door een aantal afwezige leerkrachten was het niet eenvoudig in de
weken na de herfstvakantie, maar op dit moment is het team weer
aangesterkt.

Tijd tijdens de middag
om boterhammen op te
eten?

Verschillende leerlingen hebben/krijgen niet de tijd om hun
boterhammen op te eten. Is daar een reden voor? recentere
kortere ee�ijd in de refter?

Kinderen hebben 45 min om boterhammen te eten. Er is zeker
voldoende tijd om te eten.

Schoolpoort
kleuterspeelplaats

Kan deze terug in gebruik genomen worden?
Dit kan niet omwille van de veiligheid van de kinderen.
Kinderen kunnen weglopen via de poort. Er is geen overzicht.
Speeltijd sluit nu ook aan bij het einde van de schooldag.

Schoolteam bekijkt dit.

4. Mededelingen uit de werkgroepen (max 30 min terugkoppeling in totaal)

Algemeen

- Er is een nieuw logo voor de ouderraad. Hiervoor kunnen eventueel bu�ons gemaakt worden zodat op activiteiten deze kunnen
gebruikt worden. -> Pieter bekijkt dit (in Schleiper verkopen zo een set om bu�ons te maken, in de koopjeshoek) Op die manier kunnen
deze zelf gemaakt worden.

- Sponsordocument staat op Drive
- Nieuwe leden vonden al hun weg naar de werkgroepen.



Werkgroep Mededelingen Actiepunten vorige vergadering
Werkgroep Communicatie Update folder na algemene vergadering

(Boris)

Werkgroep MOS
- Dominiek
- Hermien
- Eren (papa Miro)
- Eva
- Boris

Nieuwe trekker gezocht.

Openstaand idee: realisatie blotevoetenpad tuin

Werkgroep Mobiliteit
- Ellen
- ?

on hold - nieuwe leden/trekker gezocht.

Terugblik week van de mobiliteit
- WK Slak op de fiets -> misschien op een ander moment.
- MTB -> Vinden leerlingen heel leuk
- Dodehoek -> Zeer interessant
- Wisselbeker -> blijft ook leuk.

Vragen aan Ellen om Maarten een seintje te geven als dossier moet
ingediend worden voor het schooljaar 2023-2024.

Voorstel: op verschillende momenten steekproef doen bv. fluo. Fluoactie,
Fiets examen L1 en L3, …

Werkgroep Schoolontbijt
- Karolien
- Annelies

Nieuwe ideeën? Apero?



- Stefanie Bekaert
- Liselot
- Laurien

Werkgroep Wijnactie
- Trui
- Sara
- Mike
- Bart
- Pieter (nieuw)
- Boris (nieuw)
- Ward (nieuw)

Proefmoment:

Er werd een kleine winst gemaakt met het proefmoment. Dat werd gebruikt
voor aankoop van turks brood.

Status bestellingen

● 5/12/2022: 55 bestellingen
● 2021 was actie afgesloten op 90 bestellingen

Het is mogelijk om een factuur te krijgen.
Werkgroep Kidsfuif

- Delfien
- Tineke
- Sam
- Lies
- Marieke
- Evelien
- Elvire
- Stefanie B
- (Stijn/Michel)

22 april
Volgend overleg 8 december.
Ligt al vast: datum, thema, materiaal besteld bij Stad Gent (nog geen
bevestiging). Samen met Sportbal: materiaal, drank bestellen, evt. bekers,
op- en a�raak, helpende handen ronselen (overzicht excel via klasouders)

Welke brouwer gebruikt school? Brouwer uit Eke of Bierhalle
Inschrijving/betalingen: digitaliseren bij Bart
DJ’s, band: nog te bevestigen, gezien overlap Sportbal

Werkgroep Sportbal
- Gwyneth
- K3 ouders

22 april

Eerste vergadering achter de rug.
DJ Andy ligt vast.
Voorstel zou zijn om in januari (week van 23/1?) een vergadering te
plannen met WG Kidsfuif om de taken te kunnen verdelen.

Werkgroep QUIZ



- Lieselot
- Annelies
- Ward
- Boris
- Marie

Wijziging datum→ 29/04
Sponsoring?

Werkgroep Zomerbar
- Eva
- Davinia
- Stefanie
- Sint-Gregorius

Is dit jaar op een vrijdag.
Voorstel zou zijn om samen te werken met Santo.
Opstart wordt voorzien in Januari.

Werkgroep IT
- Bart Webpagina kaartjesverkoop nog te behouden?

bestelsysteem kaartjes mag weg

Werkgroep Kriebelteam
- Tineke Nog actief?

Werkgroep Bibliotheek

- Evelien
- Joris
- Oma Zita
- Oma Jerome

Bijdrage voor de bib kan omhoog.
400 € (dit jaar) - 200 € (volgend jaar) - 400 € (jaar nadien) enz.

Reminder - Data van

- Week van de mobiliteit: 16-22 september 2022
- Dag van de leerkracht 5 oktober 2022: Tine Erauw en Ben Bollaert -> Liselot wil dit ook mee opnemen volgend jaar



- Week kinderbegeleider: week 10 oktober 2022
- Sportbal en kidsfuif : 22/4/2023
- Quiz: 29 april 2023
- Zomerbar: 30/6/2023
- Ouderraad (op maandag om 20u; 6 vergaderingen met die in augustus erbij)

1. 25/08/2022

2. 10 oktober 2022 (algemene vergadering)

1. 5 december 2022 -> ( Boris/Eva)
2. 30 januari 2023 -> (Annelies/Bart)
3. 27 maart 2023 -> (Laurien/Lieselot)
4. 22 mei 2023 -> (Delfien/Ward)
5. + nog 1 eind augustus 2023

Volgende vergadering
- Contacteer ouderraad@desportschool.net bij vragen of opmerkingen

- 30 januari olv Bart en Annelies

mailto:ouderraad@desportschool.net

